
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 35 

XXXV Sesja Rady Gminy Czermin, która odbyła się w dniu 18 marca 2022 r. w Domu 

Strażaka w Czerminie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1.Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Pracownik UG – Anita Boreńska – Kagan 

 

Zaproszeni goście: 

1. Maria Napieracz – Radna Sejmiku Województwa Podkarpackiego 

2. Jan Tarapata – Radny Sejmiku Województwa Podkarpackiego 

3. Stanisław Lonczak – Starosta Powiatu Mieleckiego 

4. Joanna Duszkiewicz – dyrektor biura poselskiego europosła Tomasza Poręby 

5. Kamil Kagan – dyrektor biura poselskiego posła Fryderyka Kapinosa 

 

1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 
 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 



Radny Myjak poinformował, że w stosunku do pierwotnej wersji zaproszeń przesłanych radnym, 

porządek obrad uległ zmianie w związku z dodaniem punktów dotyczących podjęcia uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Czermin na lata 2022-2030 

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym 

trybu konsultacji, oraz podjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin. Po 

wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

6.Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2022 roku. 

7.Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Czermin na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii, w tym trybu konsultacji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/249/2022 Rady Gminy w Czerminie 

z dnia 25 lutego 2022 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2022 

11. Interpelacje i zapytania radnych 

12. Zakończenie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pan Wójt powitał przybyłych gości, podziękował wszystkim za współpracę, dzięki której 

udało się zrealizować wiele zadań odjętych dofinansowaniem z województwa, starostwa, czy 

dystrybuowane z UE (instalacje OZE, budowa oczyszczalni, modernizacja SUW Trzciana, 

PSZOK, droga asfaltowa, kanalizacja sanitarna).  Podziękował za 150 tys. zł. udzielonych 

przez Samorząd Województwa Podkarpackiego na odbudowę infrastruktury zniszczonej w 

wyniku powodzi w 2019r.. Samorząd Województwa Podkarpackiego i Starostwo Powiatowe 

podjęły uchwały o pomocy rolnikom, którzy ponieśli straty w wyniku ASF: Województwo -   

90 tys. zł., Powiat - 100 tys. zł. Podziękował posłom za moralną współpracę, która 

zaowocowała dofinansowaniem  drogi na Grądy i kanalizacji w Trzcianie. 8 mln. zł z 

Polskiego Ładu na remont szkoły w Trzcianie (kotłownia, malowanie, elewacja zewnętrzna), 

rozbudowa szkoły w Czerminie, budowa boiska przy ZSP. Czekają nas kolejne zadania, 

przygotowywane są nowe wnioski i poprosił o ich wsparcie ( droga koło stadionu, rozbudowa 

zaplecza KS Czermin). Ze środków Powiatu w całości udało się wykonać 3 km drogi 

powiatowej Breń – Ziempniów, z Funduszu Dróg Samorządowych – droga Trzciana – 

Dąbrówka, remontowany będzie odcinek drogi od szkoły w Czerminie do Szafranowa. 

Podziękował wszystkim zaproszonym gościom za dotychczasową współpracę dla dobra 

lokalnej społeczności. 

Radny Myjak przedstawił problemy z jakimi gmina boryka się w tej kadencji: Covid, ASF, 

wojna. Nawiązał do tematu transportu publicznego oceniając, że funkcjonuje obecnie coraz 

lepiej. 

Radna Napieracz odniosła się do wypowiedzi wójta odnośnie wykonywanych na terenie 

gminy inwestycji, oceniając, że tak wiele przedsięwzięć udało się zrealizować dzięki dobrej 

współpracy. Podziękowała za poparcie w sprawie obwodnicy. Przekazała podziękowania od 

pana Marszałka. Nawiązała do Strategii Województwa zawierającej zapisy dotyczące 

bezpieczeństwa na drogach, chodniki, kanalizacja, wodociągi, gazyfikacja, melioracja i 

komasacja gruntów. Zapewniła o pełnym wsparciu radnych wojewódzkich i pana Marszałka. 

Radny Tarapata – w ramach nowej perspektywy unijnej 2021 -2027 Zarząd Województwa 

negocjuje z UE uruchomienie 2 mld 180 mln zł., a ogólna kwota do dyspozycji to 10 mld zł. 

Główne zadania w ramach tych środków dotyczą ochrony środowiska, energia zielona, 

kanalizacja. Pozostałe to sprawy gospodarcze – dotacje dla przedsiębiorców, badania i 

rozwój, cele socjalne. O ile nic się nie zmieni Krajowy Plan Odbudowy powinien być 

dostępny i powinny się znaleźć środki na rozwój gmin. Priorytetem był gaz, ale teraz widać 

co się dzieje. W tym roku skończona ma być obwodnica Mielca. Nawiązał do sprawy ASF, 

gdzie gmina Czermin szczególnie została dotknięta Podziękował Wójtowi i radnym za 

współpracę życząc spokoju i unormowania całej sytuacji.  

Pan Starostwa podziękował za zaproszenie, przyłączył się do wypowiedzianych wcześniej 

słów wyrażających uznanie dla działalności Wójta i realizowanych zadań. Podziękował za 

współpracę. Poinformował, że Powiat wykonał 3 km dróg i 300 m chodnika, uruchomiono 



transport publiczny oceniając to zadanie jako trudne i ryzykowane wyzwanie. Obiecane jest 

dofinansowanie i dalsza kontynuacja zadania. Ocenił coraz lepsze funkcjonowanie transportu 

publicznego. Na przyszłość priorytetem w Starostwie będą zadania drogowo-chodnikowe. Ma 

być ogłoszony nabór na drogi powiatowe ujęte w protokołach powodziowych, tj.: droga 

Czermin – Borowa oraz nakładka na drogę od cmentarza. Jeżeli będzie nadwyżka budżetowa 

to zostanie ona przeznaczona na nakładki i chodniki. .Poprosił o zgłaszanie miejsc do remontu 

i przekładki. Omówił trudną sytuację na oddziale SOR, gdzie podjęto decyzję o przebudowie, 

tj. oddzielenie osób lekko chorych od osób ciężko chorych.  

Pani Duszkiewicz, w imieniu europosła Poręby podziękowała za zaproszenie i odczytała list 

wystosowany przez posła, w którym wyraził podziękowania za trud i pracę wykonywaną na 

rzecz gminy. 

Pan Kagan podziękował za zaproszenie i w imieniu posła Kapinosa przeprosił za jego 

nieobecność oraz złożył podziękowania samorządowi gminy Czermin za pracę na rzecz 

rozwoju gminy. Podziękował za wsparcie udzielone uchodźcom m. in. KGW i OSP. 

Przekazał pozdrowienia dla wszystkich mieszkańców gminy. 

Radny Czaja nawiązał do informacji złożonej przez pana Wójta dotyczącej wniosków 

złożonych na rozbudowę szatni, prosząc dyrektorów biur poselskich o przekazanie prośby 

radnych o pomoc i udzielenie wsparcia. 

Radny Bukała – w sprawie ronda na Woli Mieleckiej. Poprosił o szybkie wykonanie tego 

ronda, bo wszyscy z niego skorzystają, a służyć będzie poprawie bezpieczeństwa 

mieszkańców. 

Pan Starosta potwierdził występujące trudnościach w ruchu na tej drodze, uznając, że sytuacja 

ta nie jest mu obca, bo codziennie przejeżdża tą drogą. Podjęto współpracę z Marszałkiem i 

Wójtem Piątkiem z Mielca, którzy przekazali środki, zlecono projekt i kwestią czasu jest 

wykonanie tego ronda. Jest szansa, że  w tym roku. 

Pan Kagan zauważył, że inicjatorem pomysłu budowy ronda był poseł Kapinos. 

Pan Starosta przyznał, ze poseł rozpoczął tą inicjatywę i proces realizacji tego zadania. 

Radny Myjak – nasza gmina była pionierem w dofinansowywaniu zadań powiatowych. Teraz 

pierwsze wykonane chodniki wymagają remontu. Podziękował za środki na remonty 

chodników. 

Pan Wójt wrócił do tematu budowy dróg. Poinformował,  że dobiega końca budowa 

obwodnicy Mielca, zakończenie we wrześniu. Ocenił, że jest to inwestycja prorozwojowa dla 

gminy Czermin. Podziękował za drogę wojewódzką w Woli Otałęskiej i chodnik przy tej 

drodze. Wyraził nadzieję na dalszą owocną współpracę.  

Radny Czaja – w sprawie prac na obwodnicy w kierunku ulicy Kosmonautów. 

Radny Tarapata – podjęto decyzję o przeznaczeniu środków na to rondo. To dalsza część 

obwodnicy północnej, a realizują to zadanie Polskie Linie Kolejowe. Starania były, aby 

połączyć tą obwodnice z obwodnicą wschodnią. Nie wiadomo jak się to zakończy, bo w tej 

chwili stacjonuje tam wojsko. Będą proponowane rozwiązania na okoliczność obwodnicy w 



kierunku Radomyśla. 

 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt – od ostatniej sesji wydano następujące zarządzenia: 

-  6/22 – w sprawie zmian w budżecie gminy 

- 7/22 – w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach z terenu gminy Czermin 

- 8/22 – w sprawie określenia formy sprawozdań finansowych budżetowych oraz sprawozdań 

z zakresu operacji finansowych przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy 

Czermin 

- 9/22 – w sprawie ustalenia sposobu wyliczenia współczynnika struktury sprzedaży i 

proporcji rozliczania podatku VAT w UG Czermin w 2022r. 

- 10/22 – w sprawie ogłoszenia konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Brniu 

Osuchowskim 

- 11/22 -  w sprawie ogłoszenia konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Otałęży 

- 12/22 – w sprawie ogłoszenia konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Trzcianie. 

Podpisane umowy: 

- roznoszenie decyzji podatkowych – sołtysi 

- dotacja celowa dla KS GALAXIA 

- dotacja celowa dla LKS WIŚNIA Trzciana 

 

- dotacja celowa dla LKS VICTORIA Czermin 

- dotacja celowa dla LKS BARKA Breń 

- dostawa i montaż drzwi w budynku UG 

- dostawa i montaż drzwi do pomieszczeń biurowych UG Czermin 

- monitoring w Domu Strażaka w Ziempniowie 

- budowa sieci energetycznej w msc Ziempniów 

- systemowa zabudowa z płyty meblowej w budynku OSP Trzciana 

- wykonanie pokrycia dachowego na Domu Ludowym w Dąbrówce Osuchowskiej 

- roznoszenie decyzji - zwrot podatku akcyzowego – 9 umów. 

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2022 roku. 

Pani Boreńska – Kagan odczytała projekt uchwały. 

Radny Myjak – Program szczegółowo omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radny Soboń przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czermin w 2022 roku..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXXV/252/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Czermin na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały odczytał pan Sekretarz  

Radny Soboń – opinia komisji pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Czermin na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 



Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXXV/253/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/249/2022 Rady Gminy w 

Czerminie z dnia 25 lutego 2022 r. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji Budżetu i Finansów pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/249/2022 Rady Gminy w 

Czerminie z dnia 25 lutego 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXXV/254/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2022. 
 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

 

 



Uchwała Nr XXXV/255/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2022. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały informując, że w związku z wprowadzeniem zmian w 

budżecie należy zaktualizować WPF. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Wójtowicz, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr XXXV/256/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Myjak przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Myjak zakończył obrady XXXV Sesji Rady Gminy Czermin. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


